

REPUBLIC OF IRAQ
MINISTRY OF EDUCATION

Invitation for Bids (IfB)
Third Emergency Education Project (TEEP)
Credit No. 4128-IQ

Supplying Students Desks & Whiteboards for Schools
TEEP.G01- I

1. The Iraqi Ministry of Education has received a loan from the International Development Association toward the cost of Third Education Emergency Project (TEEP), and it intends to apply part of the proceeds of this Loan to payments under the Contract for Supply School Furniture, Contract No. TEEP.G01-I. This invitation for bids follow the General Procurement Notice for this Project that appeared in dgMarket on August 24, 2008.

The Iraqi Ministry of Educationnow invites sealed bids from eligible and qualified bidders for SupplyingStudents Desks & Whiteboards for Schoolswhich include ;

- Small Size Student Desks for Primary Schools.
- Big Size Student Desks for Secondary Schools.
- Whiteboards (240*120 cm) double face, one for chalk writing (green color) and the second for magic pens writing (white color)

2. Bidding will be conducted through the International Competitive Bidding (ICB) procedures specified in the World Bank's Guidelines: Procurement under IBRD Loans and IDA Credits, and is open to all bidders from Eligible Source Countries as defined in the Guidelines.

3. Interested eligible bidders may obtain further information from

Ministry of Education , Project Management Team

Procurement Officer e- mail: moe.pmt_proc@yahoo.com

and inspect the Bidding Documents at the address given below from

9am-1pm Baghdad time Sunday to Thursday.

4. Qualifications requirements include

a) Financial Capability

i. The Bidder shall furnish documentary evidence that it meets the following financial requirements:-

ii. Annual turnover of 8,000,000 USD for the last 3 years.

iii. Audit reports or equivalent financial report for the last 4 years shows the Bidder Financial Solvency.

b) The Bidder shall furnish documentary evidence to demonstrate that it meets the following experience requirements:-

i. Past performance in the field of supplying school furniture in the past 5 years.

5. A complete set of Bidding Documents in English may be purchased by interested bidders by the submission of a written Application to the address below starting from (Monday, August 13, 2012 till Monday, October 08, 201211am) (Sunday-Thursday 9am-1pm) and either :-

a) Upon payment of a non refundable fee 200,000 IQD.

The method of payment will be in Cash.

The Bidding Documents will be Handed directly to the Bidder

Or

b) Upon payment of non refundable fee 250 US Dollar direct transfer to the following Account

Al-Rafidain Bank, KaradatMareem Branch Al-Salhya Baghdad

Beneficiary Ministry of Education

Account No. 394

The Bidding Documents will be send to bidder via courier to the address mentioned in the submitted written application .

within Three Working days from the date of receiving the fee amount in the account mentioned above.

The ministry will not be responsible for delay or not receiving the amount or the bidding documents at appropriate time that allow the bidder to submit his bid before the mentioned below date and time.

Bids must be delivered to the address below before Monday, October 08, 2012,11am Baghdad Time.

Electronic bidding will not be permitted. Late bids will be rejected.

Bids will be opened in the presence of the bidders' representatives who choose to attend in person at the address below at Monday, October 08, 201211am Baghdad Time.

All bids must be accompanied by a Bid Securityof 35,000 USDvalid up toSunday, February 03, 2013or an equivalent amount in a freely convertible currency.

6. A prebid conference will be carried on at Monday, September 03, 2012 11am Baghdad time

7. The address referred to all above is:

Palestine Street - Hay Al-Neel- , Sector (M) 503 Lane (Z)61 House (D) No.32

Project Management Team Leader (PMTL)

Baghdad, Iraq

Tel:- +964(0)7700545210,

e-mail:-moe.pmt_proc@yahoo.com

جمهورية العراق

وزارة التربية

دعوة لتقديم العطاءات

المشروع التربوي الطارئ الثالث (TEEP)

رقم القرض IQ – 4128

تجهيز رحلات طلاب وسبورات للمدارس

رقم المناقصة TEEP.G01-I

1 - تلقت وزارة التربية العراقية قرضا من مؤسسة التنمية الدولية وذلك عن كلف المشروع التربوي الطارئ الثالث (TEEP) وهي ترغب في استخدام جزء من هذا القرض لتمويل تجهيز الاثاث المدرسي . رقم المناقصة TEEP G01.I . هذه الدعوة للعطاءات تتبع إشعار التوريد العام لهذا المشروع والموجود في الـ (دي جي ماركت) في 2008/8/24.

تدعو وزارة التربية العراقية جميع مقدمي العطاءات المؤهلين لغرض تجهيز رحلات طلاب وسبورات للمدارس والتي تشمل ما يلي :

■ رحلات للطلاب ذات حجم صغير للمدارس الابتدائية

■ رحلات للطلاب ذات حجم كبير للمدارس الثانوية

■ سبورات بأبعاد (240 * 120) سم ذات وجهين ، الوجه الاول اخضر يكتب عليه بالطباشير والوجه الآخر أبيض يكتب عليه بقلم الماجك.

2 - سيتم توريد العطاءات وفق طريقة العطاءات التنافسية الدولية (ICB) حسب الارشادات العامة لقروض البنك الدولي للإنشاء والتعمير وائتمانات المؤسسة الدولية للتنمية . تكون العطاءات متاحة لجميع المتنافسين من الدول المؤهلة حسب ما معرف في الارشادات العامة.

3 - مقدمي العطاءات المؤهلين يمكن ان يحصلوا على معلومات اكثر من العنوان التالي :

وزارة التربية

فريق ادارة مشروع البنك الدولي

البريد الالكتروني لمسؤول التوريدات : moe.pmt_proc@yahoo.com

ومن الممكن الحصول على وثائق العطاء من العنوان المثبت في أدناه ومن الساعة 9 صباحا لغاية 1 ظهرا لايام الدوام الرسمي من الاحد الى الخميس.

4 - المؤهلات المطلوبة:

أ- القدرة المالية :

على مقدم العطاء ان يقدم وثائق تثبت :

■ حركة رأس المال العامل بقيمة ثمانية ملايين دولار امريكي للسنوات الثلاثة الماضية.

■ تقرير مدقق الحسابات أو ما يكافؤه للسنوات الاربعة الاخيرة توضح المقدرة المالية لمقدم العطاء.

ب- الخبرة :

على مقدم العطاء ان يقدم وثائق تثبت:

■ الاعمال المماثلة للخمسة سنوات الماضية في مجال تجهيز اثاث المدارس

5 - وثيقة العطاء الكاملة باللغة الانكليزية يمكن شرائها من قبل مقدمي العطاءات المهتمين من خلال تقديم طلب خطي للعنوان التالي واعتبارا من يوم الاثنين المصادف 2012/8/13 لغاية يوم الاثنين المصادف 2012/10/8 الساعة 11 صباحا) وطيلة فترة الدوام الرسمي (من يوم الاحد الى يوم الخميس) من الساعة 9 صباحا لغاية الساعة 1 ظهرا . مقابل :

أ- مبلغ قدره 200,000 مائتا الف دينار عراقي نقدا وغير قابل للرد .يتم تسليم العطاء مباشرة الى مقدم العطاء.

أو

ب- مبلغ قدره 250 مائتان وخمسون دولار امريكي غير قابل للرد يتم تحويله الى الحساب التالي:

مصرف الرافدين – فرع كرادة مريم

الصالحية – بغداد

المستفيد : وزارة التربية

رقم الحساب 394

وسيتم ارسال ارسال وثيقة العطاء بالبريد السريع للعنوان المذكور في الطلب الخطي المقدم من قبل مقدم العطاء وخلال مدة مقدارها ثلاثة ايام عمل من تاريخ استلام المبلغ في الحساب المذكور في أعلاه.

وزارة التربية سوف لن تكون مسؤولة عن تأخير او عدم استلام المبلغ او وثيقة العطاء في الوقت المحدد الذي يسمح لمقدم العطاء بتسليم عطاءه قبل اليوم والتاريخ المذكور في ادناه.

العطاءات يجب ان تسلم الى العنوان التالي قبل يوم الاثنين المصادف 2012/10/8 الساعة 11 صباحا بتوقيت بغداد.

العطاءات المرسلة بالبريد الالكتروني لا يتم قبولها والعطاءات المتأخرة عن الموعد أعلاه سترفض

سيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاء او من يمثلهم في العنوان التالي يوم الاثنين المصادف 2012/10/8 الساعة 11 صباحا بتوقيت بغداد

جميع العطاءات يجب ان يرفق معها خطاب ضمان بقيمة 35,000 خمسة وثلاثون الف دولار امريكي أو ما يعادلها نافذ لغاية يوم الاحد المصادف 2013/2/3

6 -سيتم عقد ندوة في يوم الاثنين المصادف 2012/9/3 الساعة 11 بتوقيت بغداد

7 - العنوان المشار في جميع ما ورد في أعلاه هو :

شارع فلسطين – حي النيل – محلة 503 ، زقاق 61 ، دار 32

مدير فريق مشروع البنك الدولي

بغداد- العراق

موبايل : 7700545210 (0) 00964

البريد الالكتروني : moe.pmt_proc@yahoo.com